

# SUBSCRIPTION FORM

## 24-Hour Roadside Assistance Scheme

To: BMW Concessionaires (HK) Ltd - Service Dept  
3/F, BMW House, 163 Matauwei Road, Tokwawan, Kowloon

### Vehicle Details

Model \_\_\_\_\_ Car Reg. No. \_\_\_\_\_

Chassis No. \_\_\_\_\_ Date of First Registration \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
Name of Registered Owner / Company Name

### Declaration:

I understand the contents of the 24-Hour Roadside Assistance Scheme, and would like to join the scheme. Enclosed please find my cheque (No. \_\_\_\_\_) for the amount of HK\$880 / HK\$1,320.

\*Cheque should be crossed and made payable to "BMW Concessionaires (HK) Ltd."

\_\_\_\_\_  
Signature of Applicant with Company Chop (If applicable) \_\_\_\_\_ Date \_\_\_\_\_

Thank you for your kind subscription.  
Confirmation will be sent to you in due course.

24-Hour Roadside Assistance Scheme		
Coverage	12-month period	24-month period
Package fee	\$880	\$1,320
Service included	- 24-hour telephone breakdown assistance - 24-hour on-the-spot breakdown assistance* - 24-hour towing service due to mechanical and electrical failure*	
Excluded^	- Road traffic accident - Car keys locked in car or lost - Collection & Delivery	

Remarks:

\* Outcall and / or towing service within prohibited zones(s) require a permit for entry, and towing service outside mechanical or electrical failure are not covered. During non-business hours, between 6pm and 8:30am, and other unexpected scenario, our appointed cooperation partner of outcall service will come to assist you with general jump-start assistance.

^ Additional requests will be charged in a case by case basis.

• Prices and contents are subject to change without prior notice.

Enquiry: 3193 6688 (BMW) or 3193 6699 (MINI)

# 申請表格

## 24小時緊急支援服務計劃

致：寶馬汽車(香港)有限公司 - 維修部  
九龍土瓜灣馬頭圍道163號寶馬大廈3樓

### 汽車資料

\_\_\_\_\_  
型號 \_\_\_\_\_ 車輛登記號碼 \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
車身底盤號碼 \_\_\_\_\_ 車輛首次登記日期 \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
登記車主姓名 / 公司名稱

### 聲明:

本人清楚明白「24小時緊急支援服務計劃」之內容，並願意參加此計劃。現附上劃線支票(號碼: \_\_\_\_\_)支付年費港幣HK\$880/HK\$1,320。

\*劃線支票請註明支付"寶馬汽車(香港)有限公司"。

\_\_\_\_\_  
申請人簽署及公司蓋章(如適用) \_\_\_\_\_ 日期 \_\_\_\_\_

多謝閣下選擇參加本計劃，確認函將於手續完成後寄出。

24小時緊急支援服務		
計劃	為期12個月	為期24個月
收費	\$880	\$1,320
計劃涵蓋	- 24小時汽車故障支援熱線 - 24小時汽車故障現場支援* - 24小時拖車服務(因機械及電子故障)*	
不包括事項^	- 道路交通意外 - 遺失或遺留車匙於車內 - 汽車取送服務	

註：

\* 並不包括須許可証進出的禁區內提供現場支援及/或拖車服務；非機械及電子故障所需之拖車服務亦不包含於上述服務。現場支援服務，於非營業時間、晚上6時至早上8時半期間及其他特殊情況下，由委託的緊急服務合作伙伴提供一般汽車啟動援助。

^ 其他額外支援，將因應個別情況收取費用。

• 收費及服務內容如有更改，恕不另行通知。

服務詳情，請致電3193 6688 (BMW)/3193 6699 (MINI)。